
Usnesení č.j. 73/2009/X. z jednání

Rady města Rokytnice v Orlických horách ze dne 19.10.2009
Přítomno 5 členů RM + tajemník s hlasem poradním. Rada města schvaluje ověřovateli zápisu pana Petra Mareše a Ing. Jana
Fremutha. Zapisovatelkou byla jmenována paní Bc. Soňa Rückerová, pracovnice Městského úřadu.
Hlasováno o návrhu 5 pro, 0 proti, 0 zdržel

Jednání zahájeno v 18,00 hodin.

1) Předložený program rady města
Hlasováno o návrhu: pro 5, proti 0, zdržel 0.
Rada města schvaluje: předložený návrh programu jednání.

2) Plnění usnesení RM
Rada města bere na vědomí: zprávu o plnění usnesení předloženou zapisovatelkou.

3) AUDIS BUS s.r.o. – doprava na Haničku
Rada města bere na vědomí: předložené vyúčtování dopravy na Haničku za období 6-8/2009.

4) Vyúčtování Anenské pouti
Rada města bere na vědomí: předložené vyúčtování Anenské pouti 2009.

5) Výroční zpráva Základní školy 2008/2009
Rada města bere na vědomí: předloženou Výroční zprávu o činnosti Základní školy Rokytnice v Orlických horách ve školním
roce 2008 – 2009.

6) Změna železničního jízdního řádu
Rada města bere na vědomí: informaci Mgr. Morávka a společnosti OREDO s.r.o. o změně železničního jízdního řádu.
Rada města ukládá: připravit na Královéhradecký kraj negativní stanovisko k návrhu na zrušení vlakových spojů.
Zodpovídá: starosta, Mgr. Morávek                                      Termín: do 31.10.2009
7) Muzeum železnic Orlických hor
Rada města bere na vědomí: informaci starosty ke zřízení Muzea železnic Orlických hor v bývalé výtopně.
Rada města ukládá: připravit doplnění zřizovací listiny Městského informačního a kulturního střediska a předložit ji k projednání
ZM
Rada města ukládá: připravit smlouvu o spolupráci s občanským sdružením Letohradský železniční klub v souvislosti se zřízením
Muzea železnic Orlických hor. 

 

Zodpovídá: starosta, tajemník                                             Termín: do příštího jednání ZM
8) Návrh Bytové komise (prodloužení NS, přidělení bytů)
Rada města schvaluje:
a) prodloužení nájemních smluv dle návrhu Bytové komise, který je přílohou usnesení,
b) uzavření nájemních smluv
- k bytu v čp. 233/9 s p. Františkem Novákem od 1.11.2009 do 30.4.2010,
- k bytu v čp. 267/1 se sl. Lenkou Krištofovou od 1.11.2009 do 30.4.2010,
- k bytu v čp. 268/6 s p. Michaelou Danitovou od 1.11.2009 do 30.4.2010,
- k bytu v čp. 267/2 s p. Robertem Bienkem od 1.11.2009 do 31.1.2010,
- k bytu v čp. 233/3 s p. Janou Pelantovou od 1.11.2009 do 30.4.2010.

9) Pohledávky a závazky – Město a CENTEP, spol. s r.o.
Rada města bere na vědomí: doplňující informace k pohledávkám a závazkům mezi Městem a CENTEP, spol. s r.o.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: schválit úpravu a doplnění stanov CENTEP, spol. s r.o. dle doporučení paní Mgr.
Charvátové včetně schválení postupu k vyřízení vzájemných záležitostí.

10) Nařízení města – vyhrazené placené parkování



Rada města bere na vědomí: nařízení města k vyhrazenému placenému parkování dle předloženého návrhu.
Rada města ukládá: předložit návrh nařízení.
Zodpovídá: tajemník                                                                   Termín: do příštího jednání RM
11) Středisko rané péče Liberec – žádost o finanční příspěvek
Rada města bere na vědomí: žádost o finanční příspěvek občanského sdružení Středisko rané péče Liberec.
Rada města ukládá: zjistit doplňující informace k výše uvedené žádosti. 

 

Zodpovídá: Ing. Horáčková a tajemník                                  Termín: do 10.12.2009

12) Změna zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích (ubytovací kapacita)

Rada města bere na vědomí: předložené znění zákona č. 348/2009, kterým se mění zákon č.
565/1990 Sb., o místních poplatcích, týkající se změny ustanoveních o místního poplatku z ubytovací
kapacity.
Rada města ukládá: připravit změnu obecně závazné vyhlášky č. 3/2004 o místním poplatku z
ubytovací kapacity v souvislosti se změnou zákona o místních poplatcích. 
Zodpovídá: tajemník                                                                  Termín: do 16.11.2009
 
Rada města ukládá: připravit informace k místnímu poplatku z ubytovací kapacity.

Zodpovídá: vedoucí Finančního odboru                                Termín: do příštího jednání RM
13) Požadavek vedoucího Muzeum Pevnost Hanička na nákup ruční sněhové frézy
Rada města schvaluje: nákup ruční sněhové frézy pro potřeby Muzea Pevnost Hanička dle návrhu vedoucího OS Pavla Mináře..

14) Informace k vymezení úseků silnic-nezajištění sjízdnosti (zimní období)
Rada města bere na vědomí: Nařízení Královéhradeckého kraje, kterým se vymezují úseky ilnic II. a III. třídy, na kterých nebude
zajišťována sjízdnost odstraňováním sněhu a náledí.

15) Zapojení Města do projektu rodinné pasy
Rada města bere na vědomí: informace Mgr. Morávka o zapojení organizačních složek Muzeum Pevnost Hanička a Městského
informačního a kulturního střediska do projektu rodinných pasů.

16) OS Orion- žádost o spolufinancování osobní asistence k dětem s handicapem na rok 2010
Rada města bere na vědomí: doplňující informace Ing. Horáčkové k žádosti.
Rada města doporučuje Zastupitelstvu města: zařadit do rozpočtu na rok 2010 částku ve výši 4.000,- Kč na spolufinancování
osobní asistence k dětem s handicapem na rok 2010 dle výše uvedené žádosti občanského sdružení ORION.
Zodpovídá: p. Vídeňská                                                           Termín: příprava rozpočtu 2009

 
17) Rokytnická voda s.r.o. - projekt rekonstrukce ČOV

Rada města bere na vědomí: informace starosty k projektu Rekonstrukce ČOV Rokytnice v Orlických horách a dostavba
kanalizace.

18) Rokytnická voda s.r.o. - rozšíření kanalizace v obci Pěčín
Rada města bere na vědomí: informace k projektu rozšíření kanalizace v obci Pěčín a záměru podání žádosti o dotaci.

19) Cesta na Popelov
Rada města bere na vědomí: informace p. Mareše o neprůjezdnosti cesty na Popelov z důvodu nepříznivého počasí – popadané
větve a stromy.
Rada města ukládá: kontaktovat vlastníky lesních pozemků v úseku neprůjezdné cesty a dohodnout způsob a termín odstranění
neprůjezdnosti.
Zodpovídá: místostarosta                                                         Termín: ihned

 
20) Měřič rychlosti



Rada města bere na vědomí: připomínku p. Mareše ohledně nainstalování měřiče rychlosti při vjezdu do Rokytnice v Orlických
horách.  
Jednání ukončeno: v 20,45 hodin

                                              
                                                                                                      Petr Hudousek, starosta města

Ověřovatelé:

Petr Mareš 

Ing,. Jan Fremuth

 

 
 


